
Protokół Nr 56/10
Z posiedzenia Komisji  Budżetu, Planowania i Finansów odbytego w dniu 9.03.2010 r. Początek 
posiedzenia godz. 16.15 zakończenie 18:30.
Obecni Członkowie Komisji :
1.Genowefa Pohoska -
2. Anna Klepacz -
3.Zofia Ujma - 
4. Tadeusz Bierowski -
5. Kordian Kosowski - 
6. Piotr Tyrawa - 
Nieobecni usprawiedliwieni: T. Bierowski, K. Kosowski
Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji: 
1. P. Mirosław Górecki Burmistrz
2. P. G. Nawalaniec Skarbnik UM
3. P. T. Cwynar Przew. RM 

Porządek obrad : 
1. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zasad  udzielania  dotacji  celowych  na  prace 

konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do 
rejestru zabytków, położonych na obszarze Gminy Kowary nie stanowiących jej wyłącznej 
własności.

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 
udzielania  ulg  w  spłacie  należności  pieniężnych  mających  charakter  cywilnoprawny, 
warunków dopuszczalności pomocy publicznej  w przypadkach, w których ulga stanowić 
będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu lub osób uprawnionych do udzielania tych 
ulg.

3. Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu umorzenia odsetek od należności czynszowych i 
opłat  niezależnych od właściciela  użytkownikom lokali  mieszkalnych,  które  wchodzą  w 
skład mieszkaniowego zasobu Miasta Kowary.

4. Zmiany w budżecie miasta Kowary na rok 2010.
5. Sprawy różne.

STRESZCZENIE  PRZEBIEGU  OBRAD

Ad1.Posiedzenie  Komisji  otworzyła  Przewodnicząca  witając  wszystkich  przybyłych.  Następnie 
przedstawiła  porządek  obrad  ,  który  został  przyjęty  jednogłośnie.  Dalej  oddała  głos   Panu 
Burmistrzowi , który omówił projekt uchwały. W  toku dyskusji uwzględnione zostały  uwagi Pana 
Piotra  Tyrawy,  a  mianowicie:  W  §9  w  ust  4  wniósł  wniosek  o   uściślenie  zapisu  tak,  aby 
zobowiązywał  korzystających z dotacji do rozliczenia się w terminie 30 dni po odbiorze. Wniosek 
został przez Komisję przyjęty jednogłośnie. Następnie również w § 9 w ust. 6 wniósł wniosek o 
zmianę zapisu tegoż punktu tak, ab podmiot dotowany   nie mógł zbyć odnowionego zabytku w 
ramach przyznanej dotacji w ciągu 5 lat od daty rozliczenia dotacji,  a nie jak brzmi zapis w ciągu 3 
lat od daty rozliczenia dotacji. Komisja przy głosach trzy za, jeden przeciwko przyjęła ten wniosek. 
Ostatnia uwaga dotyczyła Regulaminu Pracy Komisji, a szczególnie chodziło o wykreślenie 3§ pkt. 
2 głównie po to , aby ułatwić pracę Komisji dokonującej oceny ewentualnych  wniosków. Wniosek 
został przyjęty jednogłośnie. W konsekwencji projekt uchwały (z uwzględnieniem autopoprawek) 
został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie.
Ad2.Projekt uchwały przybliżyła pani Skarbnik , która wyjaśniła, że jest ona wynikiem wejścia w 
życie z dniem 01.01 2010 r. Ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych. Zaszła 



zatem  potrzeba  określenia  zasad  i  trybu  udzielania  ulg  w  spłacie  należności  pieniężnych  o 
charakterze  cywilnoprawnym przypadającym Miastu  Kowary,  jego  jednostkom organizacyjnych 
oraz przedsiębiorcom. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie.
Ad3.  Przy omawianiu projektu uchwały pani Skarbnik uzasadniła potrzebę przyjęcia uchwały w 
zaproponowanym kształcie, która jest wskazaniem rozwiązania zahamowania narastania zadłużenia 
użytkowników lokali  mieszkalnych   komunalnych  w zasobie  Miasta  Kowary oraz  poprawienia 
ściągalności należności od nich wobec ZEZK-u w  Kowarach. Projekt uchwały został zaopiniowany 
jednogłośnie pozytywnie.
Ad4.Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kowary na rok 2010 po omówieniu 
zwiększenia dochodów budżetu miasta jak i zwiększenia wydatków budżetu miasta Kowary został 
zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie
Ad5.W  sprawach  różnych  G.  Pohoska  pytała  o  rozwiązanie  problemu   przyłączy  mieszkań 
komunalnych  do  miejskiej  sieci  kanalizacyjnej.  Pan Burmistrz wyjaśnił,  że  Pani  Dyr.  ZEZK 
prowadzi  rozmowy  z  Oddziałem  KSWiK  w  Kowarach  w  celu  przygotowania  niezbędnej 
dokumentacji związanej z przyłączami budynków na ul .  Wiejskiej  i  Kowalskiej.  Prace te będą 
prowadzone sukcesywnie i środki finansowe na ten cel muszą się znaleźć.

 Następnie Pani Skarbnik odpowiedziała pani Pohoskiej ,iż w związku z przedstawionym 
pismem mieszkańców ul. Wiejskiej  40 w sprawie drogi łączącej ich dom z ul.  Wiejską ,zostały 
podjęte  następujące  kroki:  wiosną  w  celu  doraźnej  poprawy  drogi  zostanie  ona  utwardzona, 
natomiast, gdy będzie kładziona nowa nawierzchnia na ul. Wiejskiej to  wówczas także zostanie 
położony dywanik asfaltowy od ul. Wiejskiej do budynku Wiejska nr40. Mieszkańcy otrzymają w 
tej sprawie pisemną odpowiedź.

W związku z wyczerpaniem spraw posiedzenie Komisji zostało zamknięte. 

Protokołowała                                                                      Przewodnicząca Komisji 
                                                                                           
G. Pohoska                                                                                   G. Pohoska


